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HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Afbud: Pelle, Kamilla, Asta, Lucas, Alexander 

1. Nyt fra elevrådet (15 min) 
 

Nyt fra elevrepræsentanterne. 
– Lancering af logo 27. April 
Elevrådet præsenterer logoet for resten af skolen d. 27.aprill og 
laver en lille video med elevernes blik på nogle af overskrifterne i 
fundamentet. 

2. Status på Økonomi / (Tommy) (15 
min) 
 

Status på økonomi. 
Tommy orienterer kort om skolens økonomi og 2.ØR.  

3. Kontaktforældremøde 
(Karina / Anders / Sille) 40 min 

Kontaktforældremøde 3. maj 
Tema for næste møde: 
Drejebog for forældredrøftelser for 0.- 9. klasse. 
Invitation 
Værktøjskasse. 
Invitation til kontaktforældre er sendt ud på aula. Skolebestyrelsen 
deler klasserne imellem sig og får delt personlige invitationer ud til 
alle årgangs kontaktforældre.  
Kontaktforældrene opfordres af forældrerådet til at lave et lille 
oplæg om, hvad de gør i den enkelte klasse. 
Carsten sender invitation ud til *0.kl. 
 
Karina og Lars laver et oplæg om deres erfaringer som 
kontaktforældre. 
 
Efterfølgende skal en drejebog udvikles til hvilke dilemmaer, man 
støder på og skal til stilling til undervejs i skolelivet som 
forældregruppe. 
 
Værktøjskassen kan bl.a. indeholde kort med konkrete idéer til 
arrangementer, det gode samarbejde mellem forældre, det gode 
samarbejde mellem kontaktforældre og lærere…. 
 

4. SFO (Carsten) 
(15 min) 

Kort status fra SFO 
Børnerådet har arbejdet med at finde ud af, hvordan de indtjente 
penge fra trivselsløb skulle bruges. Der blev råd til en bumberball og 
skakure. 
25.maj er der royal siderun, et løb der vare en time både børn og 
forældre er velkomne. 
 
Kommunen kører et klubprojekt ”Godt du kom”, som er et 
aktionslæringsforløb, der skal udmunde i at få flere unge til at vælge 
klubben til. Hos os har vi fokus på mobilerne indflydelse på til- og 
fravalg af klubben. Der er tilknyttet konsulenter til projektet. 
 
Vi vil gerne lave en brugerundersøgelse af SFO og klub, som 
skolebestyrelsen bliver inddraget i udviklingen af. 



Legepladsen er endnu en gang lukket pga fejl og mangler. Den bliver 
lavet snarest. 
 
Nogle elever har lavet snage til vilde vulkaner og MGP. Vi håber, de 
kommer igennem nåleøjet. 

5. Ny identitet (Tommy/Sille) 
(5 min) 

Lancering af nyt logo og fundament 
Sille og Tommy fremviste logoet i nogle af de mange udgaver, det 
kommer til at findes i. Alt fra PINs over postkort og beachflag til flag 
til en 12 meter høj flagstang. 
 

6. Løg Sille) 
(2-10 min) 

Løg event og borde 
Stine og Karina er projektledere på at få sat bordene ud på græsset. 
 
 

7. NYT fra 
(5 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærere, forældre, elever 
Skolens 60-års fødselsdag afholdes fredag d. 8.9, hvor forældrene 
inviteres op på skolen. 
Der er snart afgangsprøver for både 8.kl (valghold) og 9.kl. 
Der er en opmærksomhed på 7.klasses undervisning, mens 8.klasse 
forbereder til prøven. 
 
Lærerne har startet fagfordeling for næste år. 
I SFO er de nye *børn kommet. 22 stk og det går godt. 
Stine har spurgt alle klasser om de vil deltage i ”Skensved dejligst” d. 
10. juni. 
 

8. Punkter til næste møde 
(5 min) 

Opfølgning på kontaktforældremøde, 
Fødselsdag 
Brugerundersøgelse i SFO 
Evt trivselsundersøgelse for eleverne 
Noget om løg 

9. Eventuelt 
(5 min) 

 

  

  

 


